
                              
         REPUBLIKA HRVATSKA 

OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 

           OPĆINA PODGORAČ 

             OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Klasa : 024-01/25-01/26 

Urbroj : 2158-30-02-25-02 

Podgorač, 27. lipnja 2025. 

 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 
 Sa 02. sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač održane dana 27. lipnja 2025. 

godine u prostorijama Vatrogasnog doma u Podgoraču. 

 Sjednicu je sazvala gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća pozivom, 

Klasa: 024-01/25-01/26; Urbroj: 2158-30-02-25-01 od 23. lipnja 2025. godine. 

 

 Sjednica je započela sa radom u 18,00 sati. 

 

 Sjednici je od ukupno 9 članova nazočno 7 članova Općinskog vijeća i to: 

 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća Općine Podgorač, 

g. Perica Perić, potpredsjednik Općinskog vijeća Općine Podgorač, 

g. Goran Bulat, 

g. Vladimir Miočević, 

gđa. Valentina Radović, 

gđa. Natalija Lukačić i 

gđa. Ljiljana Zidar, članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač. 

  

 Pored članova Općinskog vijeća sjednici su nazočni: g. Vlatko Gašić, Općinski 

načelnik Općine Podgorač, g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku 

samoupravu i upravu, gđa. Ivanka Balentić, administrativna tajnica u Upravnom odjelu za 

općinsku samoupravu i upravu, g. Danijel Pintarić, predstavnik Udruženja obrtnika Našice, g. 

Dragan Mitrić, predstavnik Komunalca Podgorač d.o.o. Podgorač, te predstavnici medija. 

 

 Voditelj zapisnika je gđa. Ivanka Balentić, administrativna tajnica u Upravnom odjelu 

za općinsku samoupravu i upravu. 

 

 gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća, otvara sjednicu, pozdravlja 

nazočne, utvrđuje da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje akata na 

današnjoj sjednici, te poziva nazočne da minutom šutnje odaju poštovanje svima koji su 

položili živote za domovinu Hrvatsku od njezina prvog spomena do danas. 
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 Nakon toga, gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se 

utvrdi predloženi dnevni red današnje sjednice i prijedlog dnevnog reda stavlja na raspravu. 

Budući da nije bilo prijedloga za dopunu i izmjenu predloženog dnevnog reda, niti 

primjedbi, gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se prihvati 

predloženi dnevni red i prijedlog stavlja na glasovanje. 

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač prihvaćaju prijedlog gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli   

 

 

D  N  E  V  N  I    R  E D : 

 

 

1. Informacija o stanju i problematici razvoja obrtništva na području djelovanja 

Udruženja obrtnika Našice u 2024. godini, 

2. Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada za 2024. 

godinu, 

3. Izvješće o radu trgovačkog društva Komunalac Podgorač d.o.o. za komunalne 

usluge Podgorač za 2024. godinu, 

4. Prijedlog Rješenja o  izboru  članova Povjerenstva za statutarno - pravna pitanja, 

5. Prijedlog Rješenja o izboru Povjerenstva za predstavke i pritužbe, 

6. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za određivanje imena 

ulica i trgova Općine Podgorač, 

7. Prijedlog Rješenja o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda na području Općine Podgorač, 

8. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Vijeća časti, 

9. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Etičkog odbora, 

10. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Podgorač za 

razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2024. godine, 

11. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podgorač za 2024. 

godinu, 

12. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito 

godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Podgorač u 2025. godini, 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji 

poslovnog prostora u vlasništvu Općine Podgorač, 

14. Izvješće o provedbi Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Podgorač 

za 2024. godinu, 

15. Prijedlog  Odluke o plaći i naknadi za rad Općinskog načelnika Općine Podgorač, 

16. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu u Općini Podgorač u 2024. 

godini, 

17. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi u Općini Podgorač u 2024. 

godini, 

18. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u Općini 

Podgorač u 2024. godini, 

19. Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava ostvarenih od šumskog 

doprinosa u 2024. godini, 

20. Izvješće o izvršenju Programa korištenja sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa 

i koncesije poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH i naknade koja se plaća 

zbog promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2024. godini,  
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21.  Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

22. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 

23. Inicijative, pitanja i prijedlozi. 

 

 

Zatim se prešlo na rad po utvrđenim točkama dnevnog reda. 

 

 

T  o  č  k  a   1. 

 

INFORMACIJA O STANJU I PROBLEMATICI RAZVOJA OBRTNIŠTVA 

 NA PODRUČJU DJELOVANJA UDRUŽENJA OBRTNIKA NAŠICE U 2024. GODINI 

 

g. Danijel Pintarić, predstavnik Udruženja obrtnika Našice daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Na dan 31.05.2025. godine na području Općine Podgorač 

registriran je 51 aktivni obrt.  

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Informacije o stanju i 

problematici razvoja obrtništva na području djelovanja Udruženja obrtnika Našice u 2024. 

godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Informacije o stanju i problematici razvoja obrtništva 

 na području djelovanja Udruženja obrtnika Našice u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 311-01/25-01/03 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   2. 

 

IZVJEŠĆE O RADU DAVATELJA JAVNE USLUGE PRIKUPLJANJA 

 KOMUNALNOG OTPADA ZA 2024. GODINU 

 

gđica. Mihaela Đurinski daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala.  

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  
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Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o radu davatelja javne 

usluge prikupljanja komunalnog otpada za 2024. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.            

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o  usvajanju Izvješća o radu davatelja javne usluge prikupljanja komunalnog otpada 

 za 2024. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 351-02/25-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   3. 

 

IZVJEŠĆE O RADU TRGOVAČKOG DRUŠTVA KOMUNALAC PODGORAČ D.O.O.  

ZA KOMUNALNE USLUGE PODGORAČ ZA 2024. GODINU 

 

g. Dragan Mitrić, predstavnik Komunalca Podgorač d.o.o. Podgorač daje kraće 

uvodno obrazloženje. Upoznaje nazočne sa predloženim Izvješćem o radu trgovačkog društva 

Komunalac Podgorač d.o.o. za komunalne usluge Podgorač za 2024. godinu. U 2024. godini 

ostvareni su glavni ciljevi poslovanja kroz kvalitetno i odgovorno obavljanje komunalnih 

djelatnosti. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju  Izvješća o radu trgovačkog 

društva Komunalac Podgorač d.o.o. za komunalne usluge Podgorač za 2024. godinu i 

prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o  usvajanju Izvješća o radu trgovačkog društva Komunalac Podgorač d.o.o.  

za komunalne usluge Podgorač za 2024. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 
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        Klasa: 025-01/25-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   4. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA  O IZBORU 

 POVJERENSTVA ZA STATUTARNO - PRAVNA PITANJA 

 

g.  Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Povjerenstvo 

za statutarno - pravna pitanja izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za predsjednika, te 

Marija Varga i Tea Kezele za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Povjerenstvo za statutarno - pravna pitanja izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za 

predsjednika, te Marija Varga i Tea Kezele za članove i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o izboru Povjerenstva za statutarno - pravna pitanja 

 

 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/20 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   5. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZBORU POVJERENSTVA ZA PREDSTAVKE I PRITUŽBE 

 

g. Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Povjerenstvo 

za predstavke i pritužbe izaberu slijedeće osobe: Valentina Radović za predsjednicu, te Goran 

Bulat i Vladimir Miočević za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Povjerenstvo za predstavke i pritužbe izaberu slijedeće osobe: Valentina Radović za 

predsjednicu, te Goran Bulat i Vladimir Miočević za članove i prijedlog stavlja na glasovanje. 
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 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o izboru Povjerenstva za predstavke i pritužbe 

 

 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/21 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   6. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU POVJERENSTVA  

ZA ODREĐIVANJE IMENA ULICA I TRGOVA OPĆINE PODGORAČ 

 

g. Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Povjerenstvo 

za određivanje imena ulica i trgova Općine Podgorač izaberu slijedeće osobe: Goran Bulat  za 

predsjednika, Zdenka Vukomanović za zamjenicu predsjednika, te Vladimir Miočević, Perica 

Perić i Jurica Požega za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Povjerenstvo za određivanje imena ulica i trgova Općine Podgorač izaberu slijedeće osobe: 

Goran Bulat za predsjednika, Zdenka Vukomanović za zamjenici predsjednika, te Vladimir 

Miočević, Perica Perić i Jurica Požega za članove i prijedlog stavlja na glasovanje.    

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za određivanje imena ulica i trgova Općine Podgorač 

 

 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/22 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 
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T  o  č  k  a   7. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU OPĆINSKOG POVJERENSTVA 

 ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA  

NA PODRUČJU OPĆINE PODGORAČ 

 

g. Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Općinsko 

povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Podorač izaberu 

slijedeće osobe: Vlatko Gašić, Općinski načelnik za predsjednika, Vladimir Miočević za 

zamjenika predsjednika, te Josip Levačić, Jurica Požega i Ivanka Balentić za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Općinsko povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda na području Općine Podgorač 

izaberu slijedeće osobe: Vlatko Gašić, Općinski načelnik za predsjednika, Vladimir Miočević 

za zamjenika predsjednika, te Josip Levačić, Jurica Požega i Ivanka Balentić za članove i 

prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o imenovanju Općinskog povjerenstva za procjenu šteta 

 od prirodnih nepogoda na području Općine Podgorač 

 

 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/23 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   8. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU VIJEĆA ČASTI 

 

g. Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Vijeće časti  

izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za predsjednika, te Ivan Prišć, Mirjana Potnar, Robert 

Hetrih i Dejan Mitrić za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Vijeće časti izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za predsjednika, te Ivan Prišć, Mirjana 

Potnar, Robert Hetrih i Dejan Mitrić za članove i prijedlog stavlja na glasovanje.   
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 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o osnivanju i imenovanju Vijeća časti 

 
 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/24 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   9. 

 

PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU ETIČKOG ODBORA 

 

g. Goran Bulat, predsjednik Povjerenstva za izbor i imenovanja daje kraće uvodno 

obrazloženje iz materijala. Povjerenstvo za izbor i imenovanja predlaže da se u Etički odbor   

izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za predsjednika, te Valentina Radović i Natalija 

Lukačić za članove.   

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se prihvati prijedlog Povjerenstva za izbor i imenovanja da se u 

Vijeće časti izaberu slijedeće osobe: Jurica Požega za predsjednika, te Valentina Radović i 

Natalija Lukačić za članove i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

 

 

R  J  E  Š  E  N J  E 

 

o osnivanju i imenovanju Etičkog odbora 

 

 

(Tekst Rješenja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 024-01/25-01/25 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   10. 

 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE 

PODGORAČ ZA RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2024. GODINE 
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g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Ukupni prihodi poslovanja u razdoblju od 01. 

siječnja do 31. prosinca 2024. godine planirani su u iznosu od 1.866.120,00 €, a ostvareni su u 

iznosu od 1.900.869,76 €. Ukupni rashodi poslovanja u razdoblju od 01. siječnja do 31. 

prosinca 2024. godine planirani su u iznosu od 1.866.120,00 €, a ostvareni su u iznosu            

od 1.263.683,46 €. Općina Podgorač je u 2024. godini ostvarila višak prihoda i primitaka u 

iznosu od 637.186,30 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Perica Perić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač osvrnuo se na stavku 

intelektualne usluge i zanima ga za koju namjenu su utrošena navedena sredstva, te za što su 

utrošena sredstava u iznosu od 7.000,00 eura za opremanje prostorija NK Sloga Podgorač. 

Nadalje ga zanima da li su udruge koja su provodile manifestacije na području Općine 

Podgorač, konkretno manifestaciju „Podgoračke ljetne noći“ dostavile izvješće o utrošku 

sredstava sa popratnom dokumentacijom (fakturama i računima). 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za odgovara da su pod stavkom  

intelektualne usluge uvrštene razne usluge, između ostalog konzultantske usluge za prijave 

projekata na razne natječaje i fondove, prijave i vođenje projekta „ZAželi ZAjedno – IV“ i 

slično. Što se tiče financiranja udruga, postupak se provodi putem Javnog natječaja za dodjelu 

sredstava po kategorijama. Nakon provedenog Javnog natječaja donosi se Odluka o 

odobravanju financijskih sredstava te se sa svakom udrugom zaključuje Ugovor o dodjeli 

sredstava. Sve udruge su dužne do 31. prosinca tekuće godine dostaviti Izvješće o utrošku 

sredstava sa popratnom dokumentacijom.  

g. Vladimir Miočević, član Općinskog vijeća Općine Podgorač osvrnuo se na stavku 

reprezentacija za koju je u 2024. godini utrošeno 11.925,66 €,  odnosno za prethodne  četiri 

godine ukupno 48.000,00 € i zanima ga za što su utrošena sredstva.  

g. Goran Bulat, član Općinskog vijeća Općine Podgorač, postavlja pitanje tko donosi 

Odluku o rasporedu sredstava nogometnim klubovima sa područja Općine Podgorač i zašto je 

NK Sloga Podgorač odobreno 10.000,00 €, a NK Mladost Stipanovci 6.500,00 €, a u istom su 

rangu natjecanja.  

 

Radu sjednice Općinskog vijeća Općine Podgorač pridružio se g. Goran Đanić, član 

Općinskog vijeća, tako da je na sjednici od ukupno 9 članova Općinskog vijeća nazočno 8 

članova, te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje akata. 

 

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine 

Podgorač za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2024. godine i prijedlog stavlja na 

glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

G O D I Š N J I    I Z V J E Š T A J 

 

o izvršenju Proračuna Općine Podgorač 

 za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2024. godine 

 

 

(Tekst Godišnjeg izvještaja nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 
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        Klasa: 400-03/25-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   11. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O  RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA  

OPĆINE PODGORAČ ZA 2024. GODINU 

  

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Predloženom Odlukom utvrđeno je da je Općina 

Podgorač u 2024. godini i u ranijim godinama ostvarila strukturni poslovni rezultat: višak 

prihoda poslovanja u iznosu od 1.572.398,15 €, manjak prihoda od financijske imovine u 

iznosu od 11.327,24 €, te manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 93.241,81 €. 

Manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 93.241,81 € i manjak primitaka od 

financijske imovine u iznosu od 11.327,24 € pokriva se u cijelosti iz viška prihoda poslovanja. 

Višak prihoda poslovanja u iznosu od 1.467.829,10  € prenosi se u slijedeće razdoblje za već 

predviđene projekte. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine 

Podgorač za 2024. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

  

 

O  D  L  U  K  U 

 

o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Podgorač za 2024. godinu 

 

 

(Tekst Odluke nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

        Klasa: 400-01/25-01/01  

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

  

 

T  o  č  k  a   12. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 

REDOVITO GODIŠNJE FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH 

VIJEĆNIKA ZASTUPLJENIH U OPĆINSKOM VIJEĆU OPĆINE PODGORAČ U 2025. 

GODINI 

 

 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Predloženim izmjenama Odluke godišnji iznos 

sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 
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zastupljenih u Općinskom vbijeću Općine Podgorač u 2025. godini utvrđuje se u iznosu od 

969,39 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Odluka o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava 

za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Podgorač u 2025. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

O  D  L  U  K  U 

 

o izmjeni Odluke o  raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Podgorač u 2025. 

godini 

 

 

(Tekst Odluke nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 402-02/25-01/25 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   13. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O ZAKUPU I 

KUPOPRODAJI POSLOVNOG PROSTORA U VLASNIŠTVU OPĆINE PODGORAČ 

 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Sukladno Zakonu o pravu na pristup informacijama, 

Općina Podgorač je na nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji 

poslovnog prostora u vlasništvu provela savjetovanje s javnošću u trajanju od 30 dana, 

tijekom kojeg nije bilo prijedloga, mišljenja i primjedbi. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Odluka o  izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i 

kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine Podgorač i prijedlog stavlja na 

glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

O  D  L  U  K  U 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora 

 u vlasništvu Općine Podgorač 
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 (Tekst Odluke  nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 372-01/25-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-25-03 

 

 

T  o  č  k  a   14. 

 

IZVJEŠĆE O PROVEDBI PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM 

 U VLASNIŠTVU OPĆINE PODGORAČ ZA 2024. GODINU 

 

g. Jurica Požega, pročelnik Upravnog odjela za općinsku samoupravu i upravu daje 

kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Plan upravljanja imovinom je jedinstveni dokument 

sveobuhvatnog prikaza transparentnog upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Podgorač. 

Ostvareni prihodi upravljanja imovinom u vlaništvu Općine Podgorač u 2024. godini iznose 

ukupno 353.340,96 €. U predmetnom Izvješću između ostaloga navedeni su udjeli Općine 

Podgorač u vlasništvu trgovačkih društava, popis poslovnih prostora u vlasništvu Općine 

Podgorač koji su dani u zakup, poslovne prostorije koje su dane na korištenje bez naknade, 

naplata prava služnosti za antenske stupove, popis nerazvrstanih cesta na kojima je zasnovano 

pravo puta i dr. Općina Podgorač je tijekom 2024. godine putem Javnog natječaja prodala 8 

nekretnina sa utvrđenom kupoprodajnom cijenom u ukupnom iznosu od 145.986,00 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Goran Bulat, član Općinskog vijeća Općine Podgorač napominje da je u 

predmetnom Izvješću vidljivo da je Općina Podgorač tijekom 2024. godine prodala 

nekretnine  u vlasništvu Općine Podgorač i konstatira da je prodan jedan dio zemljišta  koji je 

neophodan za proširenje pravoslavnog groblja. 

g. Goran Đanić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač napominje da su  predmetne 

nekretnine prodane putem Javnog natječaja i u skladu sa zakonskim odredbama i ne postoji 

zapisnik da je neko zemljište trebalo biti ostavljeno i za koju namjenu.  

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o provedbi Plana 

upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Podgorač za 2024. godinu i prijedlog stavlja na 

glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („7 ZA“, „1 

SUZDRŽAN“), većinom glasova donijeli su  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o provedbi Plana upravljanja imovinom 

 u vlasništvu Općine Podgorač za 2024. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 406-01/25-01/01 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 
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T  o  č  k  a   15. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O PLAĆI I NAKNADI ZA RAD  

OPĆINSKOG NAČELNIKA OPĆINE PODGORAČ 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Upoznaje nazočne da će dužnost Općinskog načelnika obavljati profesionalno uz zasnivanje 

radnog odnosa od 4 sata dnevno. Predloženom Odlukom koeficijent za utvrđivanje plaće 

dužnosnika određuje se u vrijednosti od 3,90, a onovica za obračun plaće dužnosnika u iznosu 

od 900,00 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Odluka o plaći i naknadi za rad Općinskog načelnika 

Općine Podgorač i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja („5 ZA“, „3 

SUZDRŽANA“), većinom glasova donijeli su   

 

 

O  D  L  U  K  U 

 

o plaći i naknadi za rad Općinskog načelnika Općine Podgorač 

 

 

(Tekst Odluke nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 120-01/25-01/06 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   16. 

  

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U SPORTU U OPĆINI PODGORAČ U 2024. GODINI 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala.  

Program javnih potreba u sportu u Općini Podgorač u 2024. godini ostvaren je u cijelosti u 

visini od 30.000,00 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa 

javnih potreba u sportu u Općini Podgorač u 2024. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli   

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 
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o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu 

 u Općini Podgorač u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

Klasa: 620-01/25-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   17. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U KULTURI U OPĆINI PODGORAČ U 2024. GODINI 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program javnih potreba u kulturi u 2024. godini ostvario se u visini od 19.993,76 €.  

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Perica Perić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač upoznaje nazočne da novo 

Općinsko vijeće i Općinski  načelnik neće ukinuti niti jednu manifestaciju, nego će udruge 

same preuzeti obvezu organizacije i racionalnije ih  provoditi  u djelo.  

g. Goran Đanić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač napominje da Općina 

Podgorač ne može ukinuti niti jednu manifestaciju, jer su manifestacije koje organiziraju 

udruge općinske.  

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi 

u Općini Podgorač u 2024. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli 

  

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi 

 u Općini Podgorač u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 612-01/25-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   18. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA 

 U SOCIJALNOJ SKRBI U OPĆINI PODGORAČ U 2024. GODINI 
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g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2024. godini ostvario se u visini od 79.870,36 €.  

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u  

socijalnoj skrbi u Općini Podgorač u 2024. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi 

 u Općini Podgorač u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 550-01/25-01/05 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   19. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

 OSTVARENIH OD ŠUMSKOG DOPRINOSA U 2024. GODINI 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. 

Program utroška sredstava ostvarenih od šumskog doprinosa u 2024. godini ostvario se u 

visini od 87.200,20 €. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa utroška sredstava 

ostvarenih od šumskog doprinosa u 2024. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

 ostvarenih od šumskog doprinosa u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 
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        Klasa: 321-01/25-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   20. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD 

PRODAJE, ZAKUPA I KONCESIJE POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 

REPUBLIKE HRVATSKE I NAKNADE KOJA SE PLAĆA ZBOG PROMJENE NAMJENE 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 2024. GODINI 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik Općine Podgorač daje kraće uvodno obrazloženje 

iz materijala. Ukupan iznos sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Podgorač i naknade koja se 

plaća zbog promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2024. godini ostvario se u visini od 

193.588,12 €. 

 gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu.  

 g. Perica Perić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač konstatira da je za 

zbrinjavanje pasa i mačaka lutalica predviđeno i utrošeno čak 11.200,00 €.  

Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se donese Zaključak o usvajanju Izvješća o ostvarivanju   

Programa  korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljprivrednog zemljišta 

u vlasništvu RH na području Općine Podgorač i naknade koja se plaća zbog promjene 

namjene poljoprivrednog zemljišta u 2024. godini i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

Z A K LJ U Č A K 

 

o usvajanju Izvješća o ostvarivanju Programa korištenja  sredstava ostvarenih od zakupa, 

prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 

izravnom pogodbom poljprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Podgorač i 

naknade koja se plaća zbog promjene namjene poljoprivrednog zemljišta u 2024. godini 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 320-02/25-01/08 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   21. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA 

 GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU 
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g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala.  Na 

izgradnju komunalne infrastrukture u 2024. godini ukupno je utrošeno 160.042,54 €.  

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

g. Goran Bulat, član Općinskog vijeća Općine Podgorač napominje da  rekonstrukcija 

ulice J. Kozarca u Budimcima nije završena  u cijelosti nego samo pola ulice, odnosno do 

zadnje naseljene kuće. 

 Budući da se više nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

 

(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 361-01/25-01/02 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   22. 

 

IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA  

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2024. GODINU 

 

g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik daje kraće uvodno obrazloženje iz materijala. Na 

izvršenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu ukupno je utrošeno 

221.162,24 €, uz napomenu da se ukupan iznos sredstava komunalne naknade ostvario u 

visini od 31.254,91 € što predstavlja znatno povećanje naplate u odnosu na prethodne godine. 

gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća otvara raspravu. 

 Budući da se nitko ne javlja za raspravu gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica 

Općinskog vijeća predlaže da se usvoji Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu i prijedlog stavlja na glasovanje.   

 Članovi Općinskog vijeća Općine Podgorač slažu se sa prijedlogom gđice. Mihaele 

Đurinski, predsjednice Općinskog vijeća i nakon obavljenog glasovanja, jednoglasno su 

donijeli  

 

 

Z  A  K  L J  U  Č  A  K 

 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

 za 2024. godinu 
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(Tekst Zaključka nalazi se u prilogu originala zapisnika i čini njegov sastavni dio.). 

 

 

        Klasa: 361-01/25-01/03 

        Urbroj: 2158-30-02-25-02 

 

 

T  o  č  k  a   23. 

 

INICIJATIVE, PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

 g. Perica Perić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač osvrnuo se na izgradnju 

dječjeg igrališta u Razbojištu i zanima ga zašto se dječje igralište radilo ove godine i 

financiralo iz sredstava Proračuna Općine Podgorač u ukupnom iznosu od 65.000,00 €, a ne 

2018. godine. Naime, radi se o tome da je 2018. godine dogovorena izgradnja predmetnog 

igrališta koju bi u potpunosti financirala Osječko - baranjska županija, ali je Općinsko vijeće 

Općine Podgorač odbilo predmetni prijedlog. 

 g. Goran Đanić, član Općinskog vijeća Općine Podgorač odgovara da se dječje 

igralište u Razbojištu zbog potreba izgradilo ove godine, a da su sredstva za izgradnju 

predmetnog igrališta bila osigurana u Proračunu Osječko - baranjske županije u 2018. godini 

predmetna investicija bi bila realizirana.   

 g. Goran Bulat, član Općinskog vijeća Općine Podgorač upoznaje nazočne sa 

zamolbom LD Fazan Budimci da im se odobri postavljanje montažne nadstrešnice na 

prostorijama u sklopu društvenog doma. 

 g. Vlatko Gašić, Općinski načelnik Općine Podgorač odgovara da je upoznat sa 

predmetnom zamolbom te će ista biti odobrena.  

  

 

 Budući da se više nitko od članova Općinskog vijeća Općine Podgorač ne javlja za 

riječ, gđica. Mihaela Đurinski, predsjednica Općinskog vijeća zaključuje rad sjednice u 19,29 

sati. 

 

 

 

 

 

                    PREDSJEDNICA 

                                                                                                    OPĆINSKOG VIJEĆA: 
           Mihaela Đurinski, mag.prim.educ., v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

VODITELJ ZAPISNIKA: 
      Ivanka Balentić, v. r. 


